

[19] Patents Registry  
The Hong Kong Special Administrative Region  
香港特別行政區  
專利註冊處

[11] 30000903 A

[12] **SHORT-TERM PATENT SPECIFICATION**  
**短期專利說明書**

[21] Application no. 申請編號  
19125433.3

[51] Int. Cl.  
G06Q 20/00 (2006.01)

[22] Date of filing 提交日期  
18.06.2019

[45] Date of publication of grant of patent 批予專利的發表日期  
14.02.2020

[73] Proprietor 專利所有人  
LEE Yat Lung Andrew  
李一龍  
19A, Rome Court, Realty Gardens  
41 Conduit Road  
HONG KONG

[72] Inventor 發明人  
LEE Yat Lung Andrew 李一龍

[74] Agent and / or address for service 代理人及/或送達地址  
BENNY KONG & TSAI  
Unit 19B, Overseas Trust Bank Building  
No. 160 Gloucester Road, Wanchai  
HONG KONG

[54] ITEM GETTING AND RETURNING METHOD

物品的取返方法

[57] The present application relates to the field of Internet transaction and provides an item getting and returning method, comprising: S1. unlocking, by a third party, a temporary storage lock at a location designated by a first user based on first indication information from the first user, to get an item with a package lock; S2. giving, by the third party, the item to a second user designated by the first user; S3. unlocking, by the second user, the package lock to operate on the item based on second indication information from the first user, and upon completing operations on the item, locking the package lock of the item and giving the item to the third party; S4. getting, by the third party, the item from the second user and returning the item to the location designated by the first user, and locking the item with the temporary storage lock. The item getting and returning method according to the present disclosure has characteristics such as anti-loss, privacy-protection, and improved convenience.

本申請涉及互聯網交易領域，提供了一種物品的取返方法，包括：S1、第三方根據來自第一用戶的第一指示信息，從第一用戶的指定位置處打開暫存鎖，取得設置有包裝鎖的物品；S2、所述第三方將所述物品交付給所述第一用戶所指定的第二用戶；S3、所述第二用戶根據來自所述第一用戶的第二指示信息，解除所述包裝鎖並對所述物品進行操作，在完成對所述物品的操作後，鎖上所述物品的包裝鎖，將所述物品交付給所述第三方；S4、所述第三方從第二用戶處取得物品並送回至所述第一用戶的指定位置處，並利用所述暫存鎖鎖住所述物品。本申請的物品的取返方法具有防丟失，保護隱私，提高便利性的特點。